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Naše Kameničky 
Rok vydání: 2012                                               Vydavatel: Obecní úřad Kameničky 
Číslo: 4                                                              Zpracoval: rattle 
 
Vážení spoluobčané, 
 

srdečně Vás zdravíme na sklonku letošního roku a přejeme pevné zdraví před blížící se zimou. 
Chtěli bychom Vám mnohokrát poděkovat za trpělivost během oprav obecního vodovodu. U této akce, jež nám od 
začátku loňského října silně ztrpčovala život, se zastavíme. Jistě si vzpomínáte na závady několika hydrantů, které 
způsobily minulé zimy. 
Vodovod v naší obci vybudovala v roce 2006 firma AQUASYS spol. s r.o. ze Žd'áru nad Sázavou s pětiletou zárukou, 
ta vypršela vloni na podzim. Z důvodu havarijního stavu poškozené hydranty obec ihned opravovala na své náklady, 
což vedení obce považovalo za neoprávněné. Proto jsme vyzvali k jednání dodavatele stavby AQUASYS spol. s r.o. i 
zástupce technického dozoru TDI – GARANT spol. s r.o., abychom si vzájemně vyjasnili situaci, proč k těmto 
opakovaným poruchám dochází a kdo bude opravy financovat. Za účasti znalce v oboru vodních staveb proběhlo 
místní šetření s odkrytím dosud neopravovaného podzemního hydrantu. Výsledkem tohoto šetření i následných 
jednání bylo přiznané pochybení dodavatele při průběhu stavby i nedostatečného stavebního dozoru. Negativní 
úlohu mohla sehrát i špatná kvalita použitých plastových součástí stavby (už v průběhu zimních oprav byly 
vyměňovány za litinové) a v neposlední řadě i přístup některých zaměstnanců firmy. Z těchto důvodů vedení obce 
trvalo na reklamaci stavby. 
Všichni zúčastnění se dohodli na následujícím postupu: obec Kameničky na své náklady pořídí litinové T kusy 
s příslušenstvím, dodavatel AQUASYS spol. s r.o. provede na vlastní náklady opravu zbývajících 22 podzemních 
hydrantů v termínu 1. – 15. 10. 2012. Původní plastové části budou vyměněny za litinové a dojde i k případným 
opravám stavebního postupu. O úhradě nákladů vzniklých obci při zimních opravách se podělí dodavatel společně 
s technickým dozorem stavby.  
Opravy všech podzemních hydrantů proběhly v daném termínu, konečné úpravy povrchů komunikací v místech 
hydrantů budou po vzájemné dohodě dokončeny na jaře příštího roku.   
Dodavatelská firma i technický dozor stavby se k tomuto velkému problému postavily zodpovědně a vstřícně. 
Můžeme se těšit, že stavba vodovodu bude po provedených opravách bezchybně sloužit všem občanům. 
 

Všem občanům patří upřímné poděkování za trpělivost nejen při uzavřeni vodovodu, ale rovněž při 
dopravních omezeních. Doufám, že odměnou nám bude zima bez uzavírek vody.  
 

V našem kraji se však patrně v zimě nevyhneme návalům sněhu, samozřejmě se vynasnažíme, aby Vás sníh na 
komunikacích obtěžoval co nejméně. Přesto bych Vás chtěl požádat o toleranci případných nedostatků při odklízení 
sněhu z místních komunikací i chodníků a o spolupráci v tomto směru.  
 

Blíží se doba adventní, doba zvolnění celoročního tempa. Dovolte nám tři pozvánky:  
 od 3.12 2012 začíná v budově obecního úřadu výstava fotografií masopustů na Hlinecku,  
 v neděli 9.12.2012 od 15 h se v místním kostele uskuteční koncert mužského chrámového sboru SCHOLA 

GREGORIANA PRAGENSIS pod vedením Davida Ebena 
 ve čtvrtek 13.12.2012 od 18:30 se bude konat zasedání Zastupitelstva obce Kameničky.  

Rádi se s Vámi uvidíme na všech zmíněných akcích.  
Klidný advent přejí  

    Petr Rybička a Yvona Jandová 

JEDNÁNÍ RADY A ZASTUPITELSTVA OBCE 
RADA OBCE – SOUHRN VŠECH JEDNÁNÍ 

RO schválila 
- přidělení obecního bytu v Kameničkách č. p. 180 paní Veronice Polanské od 1. 9. 2012 
- pronájem parcely č. 688/90 o výměře 500 m2 Pavlíně a Martinovi Adámkovým (na parcele je studna 

žadatelů) a parcely č. 686/1 o výměře 93 m2 Pavlu Netolickému (parcela sousedí s nemovitostí žadatele) 
dle předložených návrhů. 

 

RO projednala  
- zamítavé stanovisko Státního fondu životního prostředí na dotaci na vodovod Kameničky - Filipov 

z důvodu nedostatku finančních prostředků poskytovatele dotace 
- kladné stanovisko k žádosti o dotaci z programu Zelená úsporám na projekt „Zateplení a  výměna oken 

v MŠ“ 
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ZASTUPITELSTVO OBCE 

ZO schválilo  
- rozpočtovou změnu č. 2/2012 dle předloženého návrhu 
- Smlouvu o dílo „Oprava místních komunikací Kameničky – Filipov“ s firmou EUROVIA C, a.s., dle 

předloženého návrhu 
- vstup obce Kameničky do MAS Hlinecko, o.s. 

 

ZO vydalo obecně závaznou vyhlášku o pohybu psů na veřejném prostranství obce Kameničky.  
 

Yvona Jandová, místostarostka obce 

AKTUALITY 
OMLUVA 

V 3. čísle zpravodaje „Naše Kameničky“ byl otištěn příspěvek Občanského sdružení rodičů a přátel školy o stavbě 
dětského hřiště v mateřské škole. Nepozorností nás všech, kteří se na přípravě zpravodaje podílíme, byl pod 
tímto článkem, který psala paní Martina Hitzgerová, omylem zveřejněn podpis paní Evy Peškové. Celý článek pak 
vyzněl jako její vlastní chvála. Z naší strany nešlo o žádný záměr, kterým bychom chtěli paní Peškovou poškodit. 
Velmi se paní Peškové za tuto naši chybu omlouváme, nechceme znehodnocovat její práci, která je naopak 
nezištná a pro všechny děti Kameniček a okolních obcí přínosná a já osobně si jí velmi vážím. Doufám, že paní 
Pešková i naši čtenáři tuto omluvu pochopí a přijmou.  

Yvona Jandová, místostarostka obce 

NAŠE ŠKOLA A ŠKOLKA 
VÝZNAMNÉ ÚSPĚCHY 

Během podzimních měsíců se naše škola zúčastnila mnoha akcí. Chtěla bych se zmínit o dvou, ve kterých jsme 
dosáhli významného úspěchu a které tak přispěly k šíření dobrého jména školy. 
Dne 8. 6. 2012 se v TOP hotelu v Praze konalo republikové kolo zeměpisné soutěže Eurorebus. Základní škola 
Kameničky zde pod vedením Mgr. Pavla Nováka měla již po čtvrté své zastoupení, a to jak v kategorii jednotlivců 
(Martin Sadílek a Petr Sádovský), tak v kategorii družstev (Adéla Vašková, Jan Balek a Martin Sadílek).  
I díky bodům získaným na republikovém kole dosáhli žáci naší školy vynikajícího výsledku, když v konkurenci 
několika stovek základních škol z celé ČR skončili na prvním místě! Ve společné kategorii se středními školami 
stačil tento bodový zisk na úžasné páté místo. 
V pondělí 8. října 2012 došlo k oficiálnímu předání putovního Poháru České spořitelny pro základní 
školy do rukou zástupců ZŠ a MŠ Kameničky. Malá slavnost se konala na Obecním úřadě v Kameničkách za 
účasti zakladatele soutěže, pana Ing. Daniela Kozáka. Nádherný pohár je vystaven ve škole a doufejme, že tu 
zůstane i příští rok. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Naše škola se také zapojila do atraktivního pohybového programu s názvem Odznak Všestrannosti Olympijských 
Vítězů OVOV, který zorganizovali Robert Změlík a Roman Šebrle, olympijští vítězové v desetiboji. Kladou si za cíl 
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přispět ke zvýšení osobní aktivity co největšího počtu dívek a chlapců a dát současné generaci školáků příležitost 
zkusit sportovní začátky podobnou formou, jaká se osvědčila jim. Žáci plní deset disciplín, výsledky si zapisují a 
snaží se o zlepšení výkonů. Disciplíny desetiboje jsou následující: sprint 60 m, skok daleký, hod medicinbalem, 
shyby na lavičce 2 minuty, plavání 2 minuty, švihadlo 2 minuty, trojskok z místa, kliky 2 minuty, lehy-sedy 2 
minuty, hod míčkem 150 g, běh na 1000 m, dribling 2 minuty. 
Ve dnech 21. - 22. 9. se uskutečnilo republikové finále Odznaku všestrannosti olympijských vítězů na 
strahovském stadionu Evžena Rošického v Praze. Stejně jako loňský rok zde měla ZŠ Kameničky své zastoupení, 
svými výkony se nominovali Klára Sadílková, Aneta Petrlíková, Hana Vašková, Nikola Málková, Natálie Klapková, 
Zdeněk Holcman a Jiří Pražák. Zejména dívky dosáhly výborných výsledků a v konkurenci 90 sportovkyň z České 
republiky, Polska, Slovenska a Maďarska se umístily v popředí. Nikola Málková (8. tř.) skončila na 27. místě, 
Hana Vašková (8. tř.) na 17. místě, Aneta Petrlíková (9. tř.) na skvělém 11. místě. 
Fantastického výsledku však dosáhla žákyně 9. třídy Klára Sadílková, která se i díky čtyřem osobním 
rekordům stala mistryní republiky! 
Poděkování si zaslouží naši tělocvikáři, paní učitelka Kosařová a především pan učitel Novák jako hlavní 
organizátor. Dokázali vzbudit v dětech nadšení pro pohybovou aktivitu, dokázali, že to jde i bez tělocvičny a 
špičkového vybavení. 
Doufáme, že s podobnými úspěchy se budeme moci pochlubit i příště.  

Mgr. Helena Slováčková 

POZVÁNKA 

Po loňském úspěchu se bude i letos první adventní neděli 2. 12. odpoledne konat ve školní jídelně předvánoční 
jarmark. Přijďte si vybrat drobný dárek, sváteční výzdobu anebo se jen vánočně naladit vystoupením našich 
žáků. 

ČINNOST SRPŠ V NOVÉM ŠKOLNÍM ROCE  

Sdružení se i v novém školním roce bude snažit svou činností podpořit naši základní a mateřskou školu. V září 
jsme zahájili činnost basketbalového kroužku, který v současné době navštěvuje 26 dětí (1. - 6. třída) 
rozdělených do dvou skupin, na přípravku (trénink 1x týdně) a starší děti (trénink 2x týdně). Na podzim jsme 
trénovali na umělém povrchu v Kameničkách, nyní jsme již nuceni trénovat v tělocvičně, což pro nás znamená 
poměrně vysokou finanční zátěž za pronájmy. Obec nám do začátku nakoupila míče a poskytla bezplatně hřiště, 
za což jí patří velký dík. Osobně doufám, že děti budou i nadále chodit stejně pravidelně jako doposud, a  že jim 
jejich čiré nadšení pro pohyb a hru dlouho vydrží. U mladších dětí rozvíjíme hlavně koordinaci, rovnováhu a 
obratnost, starší již částečně zvládají i některé složitější individuální činnosti (driblink, přihrávky, obrana, 
střelba). Pro mě osobně je velkou odměnou, že ještě ani jedno dítě neskončilo a že rodiče jsou ochotni své děti na 
tréninky vozit a ve sportu je podporovat. Před Vánoci bychom rádi ukázali rodičům, co jsme se naučili, no a 
možná přijde i „basketbalový“ Ježíšek….  
Do konce roku plánujeme zažádat kraj o grant na naši činnost, hlavně na úhradu pronájmů a drobných 
tréninkových pomůcek. Pokud nám to finanční situace dovolí, chtěli bychom se zúčastnit nějakého turnaje pro 
školní kluby, kde bychom poprvé změřili svoje síly s rovnocennými soupeři. Moc bych to dětem přála, protože by 
to byla veliká motivace pro jejich budoucí snažení.  
Rovněž chceme poděkovat všem členům, kteří prodloužili své členství na tento školní rok a vítáme i ty nové, kteří 
se rozhodli rozšířit naše řady. Vítán je každý, komu není lhostejné vzdělávání našich dětí a podmínky, které pro 
to mají. Chtěli bychom poděkovat lidem, kteří se sice členy nestali, ale přispěli sponzorským darem na činnost 
sdružení.  

www.osrps.freepage.cz  
 

Martina Hitzgerová  

http://www.osrps.freepage.cz/
http://www.osrps.freepage.cz/
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Z ČINNOSTI SPOLKŮ 
FOTBALOVÝ KLUB FK KAMENIČKY - ROZHOVOR S PŘEDSEDOU FK KAMENIČKY BC. JIŘÍM HRABČUKEM 

1. Blíží se konec dvouletého volebního období výkonného výboru a je pomalu čas bilancovat, co se za tu 
dobu povedlo a co třeba ne, jak to vidíte vy? 
Tak na začátek musím říci, že ty dva roky utekly jako voda, ale myslím si, že během nich se povedla spousta 
dobrých věcí, ale jsou samozřejmě i takové, které jsou mojí noční můrou. 
Když to vezmu popořadě, tak na prvním místě jsou mužstva. Hlavní tým našeho klubu – A mužstvo – prošlo 
během těch dvou let několika změnami na postu hlavního trenéra, ne vždy to bylo ku prospěchu věci, ale 
momentálně si myslím, že se situace ustálila a nová trenérská dvojice Sádovský – Pešek by měla tým udržet ve 
středu tabulky 1. B třídy krajské soutěže. Byl bych velmi rád, kdyby se na jaře nehrálo opět o záchranu, jako 
v minulých dvou letech, kluci mají rozhodně na víc, jen si musí uvědomit, že fotbal nehrají jen kvůli sobě, nebo 
kvůli výboru, ale že ho hrají hlavně pro lidi, že tím reprezentují svou vesnici a sport všeobecně. 
B – mužstvo, které je doplněno dorostenci, hraje v klidných vodách 4. třídy okresní soutěže, a pod vedením 
Milana Jehličky plní přesně to, co se od tohoto týmu očekává. Je zásobárnou hráčů pro případnou výpomoc 
v áčku, dorostenci zde získávají cenné zkušenosti v dospělé kategorii a naši starší hráči zde ukončují svou aktivní 
fotbalovou kariéru. 
Co se týče dorostenecké a žákovské kategorie, to je ta moje noční můra. Byli jsme nuceni postupně zrušit 
kategorii starších žáků a přípravky, v letošním roce i na rok přerušit činnost dorostu, protože prostě nemáme 
s čím hrát. Dětí rapidně ubývá a když se nějaké objeví a má chuť hrát fotbal, narazíme na problém, kdo je bude 
trénovat. Nedostatek kvalitních a zkušených trenérů k mládeži je dalším velkým problémem, který se snažíme 
řešit. 
2. A co materiální vybavení a zázemí, v jakém je nyní stavu?? 
V této oblasti si myslím, že jsme odvedli velký kus práce, vloni se nám podařilo zakoupit dvě velké stavební 
buňky, ze kterých jsme postavili komplex šaten nad tribunou, dokončili jsme zázemí pro rozhodčí a v letošním 
roce celý komplex zateplili a překryli fasádou tak, že není vůbec poznat, že to jsou jen stavební buňky. Díky 
dotaci Pardubického kraje a obce Kameničky jsme zrekonstruovali šatny hráčů, vyměnili okna a dveře, byla 
provedena kompletní rekonstrukce el. rozvodů a teplé užitkové vody. Celková investice přesáhla 200 tisíc korun, 
ale myslím si, že to stálo za to. 
 3. Hned se nabízí otázka, kde jste na to sehnali tolik peněz?? 
To je dobrá otázka. Pryč jsou doby štědrých sponzorů, kteří přispěli na chod klubu nemalými částkami, nynější 
zdroje jsou velmi omezené. Hlavním partnerem je pro nás obec Kameničky a Krajský úřad Pardubického kraje, 
odkud se nám daří čerpat grantové prostředky na provoz a rekonstrukce zázemí. Nesmím také zapomenout na 
sousední obce Dědová a Jeníkov a pár věrných sponzorů. Nemalé finanční prostředky nám také přináší členské 
příspěvky, provoz klubovny a čas od času nějaké drobné peníze z FAČR, ale těch je velmi málo. 
4. V letošním roce oslavil klub 55. výročí od svého založení, jaké byly oslavy?? 
Oslavy našeho polokulatého výročí se velmi povedly. V prvním červencovém týdnu jsme během dvou krásných 
slunečných dnů přivítali na našem hřišti spoustu zajímavých týmů a osobností. Byť to bylo velmi náročné na 
přípravu, ničeho nelitujeme a jsme rádi, že tento svátek fotbalu v Kameničkách navštívilo tolik lidí z širokého 
okolí. 
Musím také připomenout první samostatný reprezentační ples FK Kameničky, který proběhl dne 3. 3. 2012 
v Multifunkčním centu v Hlinsku za skvělé atmosféry a velké přízně návštěvníků. Dále pak tradiční podzimní 
vinobraní, které se již poněkolikáté konalo v prostorách KD Herálec. Všechny tyto akce jsou nejen kulturním 
zážitkem pro mnoho občanů naší vesnice a okolí, ale dalším finančním zdrojem pro financování klubových 
sportovních aktivit. 
5. Je tu poslední otázka, co dál?? Budete opět kandidovat na předsedu oddílu?? 
Na to nejde jednoznačně odpovědět. Srdce mi říká, máš tu povinnost k těm lidem, hráčům, funkcionářům, dětem 
a neměl bys odcházet od rozdělané práce, ale na druhou stranu rozum napovídá, stojí ti to za to všechno?? 
Poslouchat pomluvy a výmysly různých tlučhubů a závistivců, kteří v životě nic nedokázali, nechat svoje jméno 
špinit po hospodách. My Češi jsme zvláštní národ, tady se úspěch neodpouští, beru to, jsem náplava, nejsem 
rodák, takže počáteční nedůvěra se dala pochopit, ale také si myslím, že po dvou letech jsem snad dokázal, že mi 
jde jen a jen o klub a fotbal a ne o osobní obohacení, jak často slýchám.  
Takže na otázku odpovídám - nechme to na valné hromadě, která se sejde v lednu 2013, ta rozhodně někoho 
zvolí do výkonného výboru a ten poté mezi sebou vybere a zvolí předsedu. 

Ing. Jiří Lukášek 
Bc. Jiří Hrabčuk 

 
 

www.obec-kamenicky.cz 


